

# 第三届亚洲沙滩运动会组织委员会

## 邀 请 函

辛健：

经国家体育总局批准，第三届亚洲沙滩运动会组委会邀请您参加6月16日在山东海阳举行的第三届亚洲沙滩运动会开幕式，担任现场火炬传递火炬手。

根据相关安排，组委会拟于6月14日下午进行现场火炬传递培训，晚20:00-21:20进行开幕式预演。

请尽快将您的行程安排告知组委会，便于组委会提前安排抵离服务。组委会将为您提供现场火炬传递运动服装，并承担您参加活动时的全部食宿行费用。

真诚期待您的参与！



二〇一二年六月九日

(联系人：张静；联系方式：13853543439)

The 3<sup>rd</sup> Asian Beach Games Organizing Committee

**INVITATION**

**Xin Jian :**

**Approved by the China General Administration of Sport, the 3<sup>rd</sup> Asian Beach Games Organizing Committee is pleased to invite you to participate in the Open Ceremony of the 3<sup>rd</sup> Asian Beach Games which will be held in HaiYang, ShangDong on 16<sup>th</sup> June, 2012 as the Torch Bearer.**

**According to the official arrangements, the Organizing Committee has fixed the Torch Relay Training on 14<sup>th</sup> June, 2012 and the Open Ceremony rehearsal will be at 20:00 -21:20 in the evening.**

**Please inform your schedule to the Organizing Committee as early as possible and we will take care of your arrival and departure arrangements. We will also provide you the uniform for the Torch Relay and bear all the meal and accommodation expenses for this special event.**

**We are anticipating for your participation.**

**( Contact Person : Zhang Jin : Tel : 13853543439 )**